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KAYIKHANE OLİMPİK MERKEZ AÇILIŞ TÖRENİ 

Sayın Valim, Sayın İl Spor Müdürü, Değerli Konuklar, 

Olimpik Merkez açılışımıza hoş geldiniz. 

Günümüzde ülkemiz olimpiyatlarda üst düzey başarı hedefleyen bir ülke konumuna 

gelmiştir. Bunun için de dünden daha farklı ve daha düzenli çalışmamız gerekmektedir. Türk 

sporunun olimpik branşlarda başarılı olabilmesinin en önemli çözümlerinden biri ise 

çalışmaların tabana yayılması ve nitelikli sporcu sayısının artırılmasıdır. Bu konudaki 

çalışmaların özelliği ise başarının yıllar sonra kazanılacak olmasıdır. Bu nedenle sabırla 

yapılacak çalışmalara bir an önce başlamak gerekmektedir. Gençlik ve Spor Bakanlığı, yurt 

genelinde Olimpik Merkezler kurarak alt yapı organizasyonunun kurumsallaşmasını 

tamamlamıştır. Bu merkezlerden birine ev sahipliği yapıyor olmak Çukurova Üniversitesi için 

ciddi bir sorumluluk ve gurur kaynağıdır. 

Üniversitemiz kayıkhanesi, kano ve kürek sporunda yarının şampiyonları olacak şu an 

itibariyle 24 sporcu kardeşimize kucak açmıştır. Sporcularımız, dünyanın sayılı 

merkezlerinden biri olarak kabul edilebilecek Üniversitemiz spor kompleksinde uzun yıllar 

antrenman yapabilme şansını yakalamıştır. Burada gerçekleştirecekleri üst düzey 

antrenmanlar sırasında gelişmeleri takip edilecek ve performanslarının artması 

sağlanacaktır. Bu şekilde sporcularımızın değerlendirilmesi düzenli olarak yapılacak ve 

çalışmaları bilimsel olarak desteklenecektir.  

Sporcuların Çukurova Üniversitesi’nde geçirecekleri süre içerisinde Üniversitemiz 

kayıkhanesinde antrenman yapmalarının yanı sıra Üniversitemizin beslenme ve barınma 

olanaklarından da yararlanmaları sağlanacaktır. Böylece onların günlük yaşamın 

sıkıntılarından uzak olarak antrenmanlarına yoğunlaşmaları sağlanacak ve süreç içinde 

kendilerine gereken lojistik destek verilmiş olacaktır. Bu yapılanmanın Türk sporunun 

gelişmesine de yadsınamaz katkısı olacağını düşünüyorum.  



Amacımız sağlıklı, başarılı ve kendine güvenen bir gençlik yetiştirmektir. Süreçte 

Çukurova Üniversitesi olarak yapacağımız katkı “çorbada tuzu olan” bizleri fazlasıyla 

memnun etmektedir. 

Emeği geçen arkadaşlarıma teşekkür eder, hepinize saygılarımı sunarım. 
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